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P R  O  T  O  K  Ó  Ł     Nr IX/2015 

z  Sesji  Rady  Gminy  Z  w  i  e  r  z  y  n 

odbytej  w  dniu  24 czerwca 2015 r. 

w sali Gminnego Ośrodka Kultury w Zwierzynie 

         

 

           Na 15 radnych na Sesji RG obecni byli wszyscy radni. 

Ponadto udział w Sesji RG wzięli : 

1. Tomasz Marć – Wójt Gminy Zwierzyn 

2. Andrzej Wiśniewski – Sekretarz Gminy Zwierzyn 

3. Ligia Kowalczyk-Piątek – Skarbnik Gminy Zwierzyn 

4. Wiesława Kowalewska – Inspektor ds. budownictwa i gospodarki przestrzennej w UG 

Zwierzyn 

5. Mateusz Ostapiuk – Inspektor ds. zamówień publicznych i dróg w UG Zwierzyn 

6. Eugeniusz Krzyżanowski – Radny Powiatu Strzelecko-Drezdeneckiego 

7. Izabela Borkowska – Kierownik GZOPO w Zwierzynie 

8. Sołtysi wsi wg załączonej do protokołu listy obecności. 

 

Porządek obrad: 

 

1) Otwarcie IX zwyczajnej sesji i stwierdzenie quorum. 

2) Przedstawienie porządku obrad. 

3) Sprawozdanie Wójta Gminy Zwierzyn z działalności w okresie międzysesyjnym. 

4) Informacja Przewodniczącego Rady Gminy Zwierzyn o działaniach podejmowanych 

w okresie międzysesyjnym i przyjęciu protokołu z poprzedniej sesji. 

5) Informacja o kosztach utrzymania szkół i kosztach kształcenia ucznia w 

poszczególnych szkołach na terenie Gminy Zwierzyn. 

6) Podjęcie uchwał w sprawie: 

a) przyjęcia Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania 

bezdomności zwierząt na terenie Gminy Zwierzyn w 2015r. 

b) zmiany uchwały budżetowej na 2015 rok. 

7) Interpelacje, wnioski, zapytania radnych oraz odpowiedzi na interpelacje, wnioski i 

zapytania radnych. 

8) Interpelacje, wnioski i zapytania sołtysów oraz odpowiedzi na interpelacje, wnioski i 

zapytania sołtysów. 

9) Wolne wnioski i informacje 

10) Zamknięcie IX zwyczajnej sesji Rady Gminy Zwierzyn. 

 
1. Otwarcie IX zwyczajnej sesji i stwierdzenie guorum. 

 

             Sesję Rady Gminy Zwierzyn o godzinie 13
00 

otworzył Mirosław Gniewczyński 

przewodniczący Rady Gminy Zwierzyn i stwierdził, że na 15 radnych Rady Gminy Zwierzyn 

na sali obrad obecnych jest 15 radnych, co wobec ustawowego składu Rady wynoszącego 15 

osób stanowi quorum pozwalające na podejmowanie prawomocnych uchwał - listy obecności 

radnych oraz zaproszonych gości stanowią załączniki do protokołu.  

 

Następnie przewodniczący RG powitał radnych i zaproszonych gości. 
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2. Przedstawienie porządku obrad 

 

Mirosław Gniewczyński przewodniczący Rady Gminy Zwierzyn przedstawił porządek obrad. 

Następnie zapytał, czy jest wniosek ze strony radnych odnośnie zmiany porządku obrad. Nie 

zgłoszono wniosku o zmianę porządku obrad.  

 

3. Sprawozdanie Wójta Gminy Zwierzyn z działalności w okresie międzysesyjnym. 
 

              Tomasz Marć wójt gminy przedstawił sprawozdanie z działalności w okresie 

międzysesyjnym (sprawozdanie w załączeniu do protokołu). 

 

Mirosław Gniewczyński przewodniczący RG otworzył dyskusję. Nikt nie zabrał głosu w 

dyskusji, wobec czego przewodniczący RG zamknął dyskusję i punkt 3. 

 

 

4.  Informacja Przewodniczącego Rady Gminy Zwierzyn o działaniach podejmowanych 

w okresie międzysesyjnym i przyjęciu protokołu z poprzedniej sesji. 

 

Mirosław Gniewczyński przewodniczący RG przedstawił informację o działaniach 

podejmowanych w okresie międzysesyjnym i przyjęciu protokołu z poprzedniej sesji 

(informacja w załączeniu do protokołu). 

 

Mirosław Gniewczyński przewodniczący RG otworzył dyskusję. Nikt nie zabrał głosu w 

dyskusji, wobec czego przewodniczący RG zamknął dyskusję i punkt 4. 

 

5. Informacja o kosztach utrzymania szkół i kosztach kształcenia ucznia w 

poszczególnych szkołach na terenie Gminy Zwierzyn. 

 

 

Mirosław Gniewczyński przewodniczący RG poinformował, że radni otrzymali informację 

odnośnie kosztów utrzymania szkół i kosztów kształcenia ucznia w poszczególnych szkołach 

na terenie Gminy Zwierzyn przygotowaną przez kierownika GZOPO Izabelę Borkowską i 

otworzył dyskusję ( informacja w załączeniu do protokołu). 

 

Stefania Sierocińska zapytała w jakiej wysokości przysługuje subwencja na jednego ucznia. 

Izabela Borkowska kierownik GZOPO w Zwierzynie poinformowała, że roku 2014 wynosiła 

7424,60 zł. 

Stefania Sierocińska stwierdziła, że w takim razie w szkole w Zwierzynie było super, bo koszt 

kształcenia jednego ucznia był w granicach 8000 zł. 

Następnie zapytała, czy była robiona kalkulacja kosztów w związku z odwołaniem 

wicedyrektora w ZPO w Zwierzynie. 

 

Izabela Borkowska poinformowała, że zrobiła kalkulację i okazało się, że za 4 miesiące przy 

zatrudnianiu jednego wicedyrektora wyszły oszczędności w granicach 11.400 zł. 

 

Stefania Sierocińska zapytała, jak przy jednym wicedyrektorze widziany jest nadzór nad małą 

szkołą, czy sytuacja się nie pogorszy. 
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Andrzej Wiśniewski sekretarz gminy stwierdził, że przy tej liczbie oddziałów wystarczy jeden 

wicedyrektor, drugi jest niepotrzebny. Poinformował, że na dziś doszli do wniosku, że w ZPO 

w Zwierzynie nie będzie drugiego wicedyrektora i sekretarki. 

 

Anna Ryś-Konieczna zapytała, dlaczego szuka się oszczędności w stołówce szkolnej. 

 

Andrzej Wiśniewski poinformował, że rozwiązania tematu stołówki nie zna. Rozważane są 

różne warianty, zastanawia się w czym jest jednak problem, nikt nie otrzymał przecież 

zwolnienia. 

 

Izabela Borkowska stwierdziła, że dążą do tego, żeby działalność stołówki wyszła na 

zewnątrz. Jako szkoła nie mogą tak zrobić, może to zrobić osoba prowadząca działalność 

gospodarczą. Dlatego wcześniej rozmawiamy, żeby przygotować temat. Zapotrzebowanie na 

szersze korzystanie ze stołówki jest. 

 

Dorota Kruszyna odnośnie dowozów uczniów, stwierdziła, że widzi, jak przejeżdża autobus, 

w którym nie ma dzieci. 

 

Izabela Borkowska odpowiedziała, że może tak być w sytuacji, jeżeli nie otrzyma informacji 

zwrotnej ze szkoły o odwołanych lekcjach, to wówczas autobus jedzie. Od września będzie 

nowy przewoźnik, zostanie na to zwrócona uwaga. 

 

Tomasz Marć wójt gminy poinformował, że kontraktowana jest ilość przewozów, i czy 

autobus jedzie, czy nie koszty są te same. 

 

Jarosław Skiba prosił, żeby z urzędu nie wychodziły niewłaściwe informacje, gdyż jak 

twierdził, stąd są kontrowersje odnośnie kuchni w szkole. 

 

Tomasz Marć stwierdził, ze były prowadzone tylko rozmowy, ale nie było żadnych decyzji. 

 

Mirosław Gniewczyński poinformował, że jest to już trzecia sesja, gdzie poruszane są sprawy 

oświaty. Odczytał list protestacyjny podpisany prze członków Rady Pedagogicznej Zespołu 

Placówek Oświatowych w Zwierzynie (list w załączeniu do protokołu). W związku z tym, że 

po raz kolejny wracają te same sprawy podczas obrad sesji zaproponował spotkanie w gronie 

wskazanym przez radnego Jarosława Skibę z Radą Pedagogiczną ZPO Zwierzyn. 

 

Andrzej Wiśniewski zadał pytanie, ile razy Rada Pedagogiczna zaproponowała Panu wójtowi 

spotkanie, i ile razy Pan wójt odmówił przybycie na spotkanie. 

 

Stefania Sierocińska prosiła o wzięcie pod uwagę faktu, że tam gdzie wydaje się obiady, 

pomieszczenie również służy, jako świetlica. 

 

Tomasz Marć  stwierdził, że zanim jakiekolwiek decyzje zapadną, to zostaną poprzedzone 

konsultacją z Sanepidem. 
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Anna Ryś-Konieczna  zwróciła się do wójtów, żeby wypowiedzieli się, kto stoi za 

zwolnieniem wicedyrektora szkoły. 

 

Andrzej Wiśniewski poinformował, że przy ustalaniu arkusza organizacyjnego dyrektor 

dostał polecenie przygotowania dwóch arkuszy z uwzględnieniem zatrudniania jednego 

wicedyrektora i dwóch wicedyrektorów. Po rozważeniu ustalili, że zostanie jeden 

wicedyrektor. Taki arkusz organizacyjny został podpisany przez niego. Dodał, że Pan 

Franciszek Lipiec stracił tylko funkcję i dalej pozostaje nauczycielem w tej szkole na cały 

etat. 

 

Mirosław Gniewczyński przewodniczący RG zamknął dyskusję i punkt 5. 

 

O godz. 14
05

przewodniczący RG ogłosił przerwę w obradach. 

O godz. 14
15

 przewodniczący RG wznowił obrady, stwierdzając, że na sali obrad obecnych 

jest 14 radnych, gdyż radny Robert Wcisło ze względów rodzinnych musiał opuścić obrady. 

 

6. Podjęcie uchwał w sprawie: 
a) przyjęcia Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania 

bezdomności zwierząt na terenie Gminy Zwierzyn w 2015r. 

 

               Mirosław Gniewczyński przewodniczący RG poinformował, że radni w dniu 

dzisiejszym otrzymali autopoprawki do projektu uchwały, jednocześnie zapoznając z 

wprowadzonymi autopoprawkami. Następnie poinformował, że mamy już połowę roku 2015, 

a radni dopiero w dniu dzisiejszym mają projekt uchwały do przegłosowania. Ponownie 

zostanie przekroczony termin podjęcia uchwały, zadając pytanie dlaczego jest takie 

opóźnienie. 

 

Andrzej Wiśniewski sekretarz gminy stwierdził, że nie ma żadnego argumentu na 

usprawiedliwienie. Może tylko przeprosić i prosić o podjęcie uchwały. Ponadto zostanie 

przeprowadzona rozmowa wyjaśniająca z pracownikiem odpowiedzialnym za przygotowanie 

projektu uchwały w celu wyjaśnienia przyczyny opóźnień w przygotowaniu dokumentu. 

 

Mirosław Gniewczyński odczytał opinię Towarzystwa Opieki nad Zwierzętami w Polsce 

Oddział w Gorzowie Wlkp. oraz opinię Zarządu Koła Łowieckiego „OSTOJA” w Strzelcach 

Krajeńskich odnośnie projektu „Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz 

zapobieganiu bezdomności zwierząt na terenie Gminy Zwierzyn w 2015 roku” (opinie w 

załączeniu do protokołu). Następnie otworzył dyskusję. 

 

Stefania Sierocińska stwierdziła, że w § 13 programu wpisana jest kwota 32000 zł. Jej 

zdaniem jest to duża kwota i rozliczenie jej powinno być bardziej szczegółowe.  

 

Andrzej Wiśniewski odpowiedział, że zobowiąże pracownika odpowiedzialnego za 

prowadzenie tych spraw w UG do przygotowania tabeli odnośnie rozliczenia tej kwoty i 

zostanie ona przedstawiona radnym. 

 

Jarosław Skiba zapytał, czy musi być konkretnie umowa zawarta z tym podmiotem, który 

wymieniony jest w programie, czy nie obowiązuje tu zapytanie o cenę. 

 

Andrzej Wiśniewski odpowiedział, że pracownik UG robi rozeznanie w tym temacie. 
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Jarosław Skiba zaproponował rozważenie stosowania dopłat do sterylizacji zwierząt. 

 

Andrzej Wiśniewski poinformował, że jeżeli osoba przychodzi z ulicy, to nie mają pewności, 

skąd zwierzę pochodzi. Jeżeli zwraca się p. Krysiak, to pomagają w sterylizacji. 

 

Mirosław Gniewczyński przewodniczący RG zamknął dyskusję i poddał projekt uchwały w 

sprawie przyjęcia Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania 

bezdomności zwierząt na terenie Gminy Zwierzyn w 2015r. pod głosowanie. Projekt uchwały 

został przyjęty jednogłośnie. Za przyjęciem projektu uchwały głosowało 14 radnych. Projekt 

uchwały staje się uchwałą Nr IX/56/2015. (Uchwała w załączeniu do protokołu). 

 

b) zmiany uchwały budżetowej na 2015 rok 

 

Ligia Kowalczyk-Piątek skarbnik gminy poinformowała o zmianach wprowadzonych w 

uchwale budżetowej na 2015r. 

 

Mariusz Krzyżanowski przewodniczący Komisji Ekonomicznej i Rozwoju Gminy Rady 

Gminy Zwierzyn odczytał opinię odnośnie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały 

budżetowej na 2015 rok (opinia nr 44/2015 w załączeniu do protokołu).  

 

Mirosław Gniewczyński przewodniczący RG otworzył dyskusję. Nikt nie zabrał głosu w 

dyskusji, wobec czego przewodniczący RG zamknął dyskusję i poddał projekt uchwały w 

sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2015 rok pod głosowanie. Projekt uchwały został 

przyjęty jednogłośnie. Za przyjęciem projektu uchwały głosowało 14 radnych. Projekt 

uchwały staje się uchwałą Nr IX/57/2015. (Uchwała w załączeniu do protokołu). 

 

Mirosław Gniewczyński przewodniczący RG zamknął punkt 6.  

    

7. Interpelacje, wnioski, zapytania radnych oraz odpowiedzi na interpelacje, wnioski i 

zapytania radnych. 

 

Mariusz Krzyżanowski zapytał od kiedy obowiązuje nowa umowa na prędkość internetu. 

 

Andrzej Wiśniewski sekretarz gminy odpowiedział, że w gminie wygląda to tak; szkoły 

podpisały umowę na prędkość do 2 Mb/s, trzy tygodnie temu ZPO Zwierzyn podpisał umowę 

na prędkość do 10 Mb/s, dzisiaj w Górkach Noteckich mają mieć większą prędkość. Urząd 

Gminy ma podpisaną umowę na prędkość do 10 Mb/s, z tego też korzysta GZOPO, GOK, 

GBP i GOPS. 

 

Włodzimierz Nobis poinformował, że na ul. Zamkowej w Górkach Noteckich po prawej 

stronie drogi za budynkiem nr 10 stoją fragmenty złamanego słupa z wystającymi drutami, 

jadąc dalej drogą ul. Zamkową za przejazdem kolejowym na wysokości linii przesyłowej 

wysokiego napięcia po prawej stronie drogi 40 m od linii elektrycznej znajdują się wystające 

druty i resztki podstawy betonowej po słupie.  

 

Andrzej Wiśniewski sekretarz gminy stwierdził, że były zgłaszane im te fragmenty słupów, 

wysłano pracowników, ale nie znaleźli tych miejsc, twierdząc, że zostanie to usunięte. 

 

Stefania Sierocińska: 
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 stwierdziła nadal brak ławeczek przy ośrodku zdrowia w Zwierzynie,  

 wnioskowała, żeby przy okazji remontu chodnika i związanej z tym wycinki drzew 

usunąć lipę po drugiej stronie drogi, która zasłania lampę. 

 

Tomasz Marć wójt poinformował, że ławeczki są w trakcie zamawiania, a chodnik zostanie 

wyremontowany w miesiącu lipcu. 

 

Renata Marcińczak: 

 wnioskowała o podcięcie gałęzi wzdłuż przydrożnych lip przy ul. Wojska Polskiego 

w Zwierzynie  

 zapytała, czy ustawiony znak zakazu wjazdu z ul. Wojska Polskiego na teren ośrodka 

zdrowia w Zwierzynie dotyczy całego wjazdu, czy tylko parkingu, 

 zauważyła brak porozumienia w sołectwie w Sarbiewie p. sołtys z mieszkańcami, 

zwołuje się zebranie sołeckie, kiedy większości mieszkańców nie pasuje termin. 

 

Elżbieta Saliwon sołtys sołectwa Sarbiewo odpowiedziała, że zebranie wiejskie należało 

zwołać, gdyż mają swój budżet, a nie można wykorzystać go na założone cele. 20 czerwiec 

był terminem, na który ona mogła zwołać zebranie, gdyż był to jedyny termin, który miała 

wolny i nie dotarły do niej żadne zastrzeżenia odnośnie tego terminu. 

 

Mateusz Ostapiuk inspektor ds. dróg w UG odpowiedział odnośnie znaku drogowego, że 

jeżeli stoi na wjeździe, to dotyczy całego wjazdu, ale oni nie są władni do decydowania w 

sprawie ustawienia tego znaku, to jest zrobione na polecenie policji. 

 

Renata Wąsik wnioskowała o: 

 ustawienie znaków ostrzegawczych „Uwaga na zwierzęta gospodarskie” w kierunku 

Górecka koło posesji p. Borowiec i koło posesji p. Zabłockich,  

 postawienie barierek ochronnych na mostku koło posesji p. Piwowarczyk,  

 wykoszenie poboczy wzdłuż drogi wojewódzkiej i powiatowej za jakieś 3 tygodnie, 

żeby polepszyć widoczność na drodze. 

 

Tomasz Marć wójt poinformował, że zgłoszą sprawę znaków do zarządcy drogi, jednocześnie 

informując, że doczekały się realizacji wnioski odnośnie ustawienia luster w Gościmcu i 

Górecku, które będą ustawione w najbliższym czasie. 

 

Jarosław Skiba poinformował, że zebranie sołeckie zwołane na 20 czerwca nie jest zbiegiem 

okoliczności, gdyż duża część mieszkańców w tym dniu była na uroczystości weselnej. 

Odbyło się ono na „feralnej” działce i dyskutowano o środkach na kupno sprzętu na plac 

zabaw. 

 

Elżbieta Saliwon poinformowała, że nie było dyskusji o działce na zebraniu. Zostało 

zaopiniowane kupno części działki przez p. Skiba, żeby mogła wyrównać swoją działkę. O 

terminie zebrania ogłoszenie zostało wywieszone na 9 dni przed zebraniem. 

 

Grzegorz Kuchciński:  

 wnioskował o dosypanie materiału na powstałe urwisko na wysokości stacji PKP w 

Górkach Noteckich,  

 zmianę lub zdjęcie słupa ze ścieżki na ul. Kolejowej w Górkach Noteckich, 

 rozważenie możliwości przywrócenia poczekalni na dworcu PKP w Górkach 

Noteckich, 
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 zapytał, czy radni mogą się już komunikować elektronicznie z urzędem. 

 

Salę obrad o godz. 15
10

 opuścił radny Jacek Warchał. 

 

Tomasz Marć wójt poinformował, że sprawa urwiska zostanie załatwiona. Słup, jeżeli będzie 

taka możliwość, to zostanie przesunięty. Odnośnie poczekalni na dworcu PKP poinformował, 

że póki co nie są jej właścicielami. 

 

Andrzej Wiśniewski sekretarz gminy dodał, że swego czasu występowali o przejęcie 

dworców. Wrócą do tematu przy okazji otwarcia dworca w Zwierzynie, twierdząc, że będzie 

wówczas okazja do rozmów o wszystkich dworcach na terenie gminy. 

 

 O godz. 15
12 

salę obrad opuściła radna Dorota Kruszyna. 
 

Anna Ryś-Konieczna wnioskowała o: 

 o uzupełnienie asfaltu na końcu ul. Kościelnej (wylot na drogę Strzelce Krajeńskie-

Zwierzyn),  

 dofinansowanie do placu zabaw ze środków komisji ds. uzależnień przy małej szkole 

na ul. Wojska Polskiego w Zwierzynie,  

 skontrolowanie kanalizacji w ośrodku zdrowia w Zwierzynie,  

 podcięcie gałęzi od kościoła do ul. Noteckiej i Wiejskiej w Zwierzynie, 

 wskazała na nadal pominięte dziury na ul. Wojska Polskiego w stronę Sarbiewa,  

 zapytała, jaka jest odpowiedź z PKP w sprawie naprawy przejazdów kolejowych w 

naszej gminie, 

 zapytała, jak wygląda sytuacja strefy ekonomicznej. 

 

O godz. 15
15 

salę obrad opuściła radna Renata Wąsik. 

 

Tomasz Marć wójt gminy odpowiedział, że gałęzie zostaną podcięte, w sprawie przejazdów 

kolejowych wysłano pismo, na które nie otrzymali jeszcze odpowiedzi, a kanalizację w 

ośrodku zdrowia postarają się zrobić niezwłocznie. W sprawie strefy ekonomicznej 

poinformował, że dokumenty są już w  Warszawie a teren jest już uporządkowywany. 

 

Jarosław Skiba wskazał na dziury w drodze w miejscowości Sarbiewo. 

 

Mateusz Ostapiuk odpowiedział, że w dniu dzisiejszym dziury są łatane. 

 

Włodzimierz Nobis poinformował, że po obecnych opadach na drogach tworzą się kałuże, 

gdyż pobocze jest wyżej od drogi. Należy przy pomocy spychacza zepchnąć to, żeby ratować 

drogi. 

 

Robert Wcisło wnioskował o doprowadzenie wody do posesji p. Kuświk, pytając na jakim 

etapie sprawa stanęła (zapytanie zgłoszone przez przewodniczącego RG). 

 

Tomasz Marć odpowiedział, że zadanie to jest w planie, jednak nie prędzej niż w II połowie 

przyszłego roku, jeżeli pozyskamy środki. 

 

Mateusz Ostapiuk poinformował, że koszt inwestycji to 80.000 zł, sami tego nie udźwigną. 

 

Mirosław Gniewczyński wnioskował o: 
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w sprawie dróg powiatowych: 

 odprowadzenie wody poopadowej na drodze Górki Noteckie-Przyłęg, w szczególności 

na wysokości byłej żwirowni  oraz przy przyjeździe kolejowym, 

 odkrzaczenie przy ulicy Kurowskiej,  przy wyjeździe z leśniczówki Pana Handzla w 

celu poprawienia widoczności i bezpieczeństwa użytkowników drogi, 

 związku z informacją dotyczącą położenia nowego dywanika asfaltowego na drodze 

powiatowej od przejazdu w Górkach Noteckich przy ulicy Kolejowej w kierunku 

Przyłęgu (około 900 m i 100m przy mostku) mam pytanie czy nie warto było to zrobić 

najpierw przy mostku pomiędzy Górkami a Przyłęgiem, gdzie pilnej naprawy wymaga 

odcinek około 600 m a następnie koło przejazdu (150 m), na wysokości zakładu 

drzewnego (20+30 m) a resztę koło nowego osiedla. I tak nam zabraknie około 300 m 

na wysokości byłej żwirowni, gdzie wszyscy jeżdżą jednym pasem jezdni. Na tych 

odcinkach żadne inne łatanie jezdni moim zdaniem nie ma sensu. 

 

w sprawie energetyki: 

 wniosek Pana Zdzisława Sawocha i Henryka Lubika o przycięcie wrośniętych gałęzi 

w linię energetyczną napowietrzną w Górkach Noteckich przy ulicy Młynarskiej (słup 

nr 1/2/03 oraz 1/12/03), 

 przycięcie gałęzi w celu odsłonięcia lamp oświetlenia ulicznego przy ulicy Kolejowej 

w Górkach Noteckich (od nastawni kolejowej w kierunku Przyłęgu – dwie kolejne 

lampy) ostatnio nie świeci cały obwód. 

 

dot. nadleśnictwa: 

Wielokrotnie o naprawę drogi przez ostanie lata zabiega Pani Połomska. Sprawa jest o tyle 

skomplikowana, że mieszka samotnie w lesie a droga z której korzysta nie jest własnością 

gminy Zwierzyn. W dodatku do częstego jej dewastowania przyczyniają się  firmy 

transportowe wywożące drewno z lasu. Może odcinek drogi od skrzyżowania w lesie za 

przejazdem na ulicy Zamkowej w kierunku jeziora w Zdroisku przejmie Nadleśnictwo? 

 

dot. UG Zwierzyn 

 po moich obserwacjach opadu deszczu, uważam że jeżeli spad drogi na odcinku od 

ulicy Cmentarnej do Kurowskiej (przed biblioteką) wyprofilujemy odwrotnie niż jest 

zrobiony to nie będzie zalewany parking przed biblioteką oraz posesja Pani Bożeny 

Sawoch,  

 wniosek Pana Ryszarda Roguta o wystosowanie pisma do właściciela posesji przy 

ulicy Kurowskiej 15 w Górkach Noteckich o usunięcie zalegającego piachu przy 

chodniku a tym samym respektowania regulaminu utrzymania czystości. Podczas 

deszczu spływający z wodą piach zatyka studzienkę deszczową. 

Mirosław Gniewczyński przewodniczący RG zamknął punkt 7. 

 

8. Interpelacje, wnioski i zapytania sołtysów oraz odpowiedzi na interpelacje, wnioski i 

zapytania sołtysów. 

 

Elżbieta Saliwon sołtys sołectwa Sarbiewo: 
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 wnioskowała o utworzenie placu zabaw przy PSP w Zwierzynie na ul. Wojska 

Polskiego 58, który jej zdaniem jest niezbędny,  

 wnioskowała o łatanie dziur w asfalcie na drogach gminnych we wsi Sarbiewo 

(pojawiły się dziury na nowej drodze w Sarbiewie),  

 zapytała, czy w tym roku będzie oczyszczony chodnik w Sarbiewie, i czy mieszkańcy 

mogą liczyć na położenie polbruku w przyszłym roku, 

 zapytała,  kiedy będzie udostępniony ośrodek turystyczno-szkoleniowy w Sarbiewie, 

 wnioskowała o obcięcie gałęzi przy lampach w Sarbiewie po drugiej stronie jeziora 

oraz koło posesji p. Podsidło i Dolat,  

 zgłosiła niszczenie dróg lokalnych przez quady.  

 

Tomasz Marć odpowiedział, że chodnik są w stanie oczyścić. Natomiast, jeżeli chodzi o 

kostkę polbrukową, to może być położona w zależności od posiadanych środków. Przycięcie 

gałęzi postarają się zrobić przy pomocy nowych osób zatrudnionych w ramach prac 

interwencyjnych. Otwarcie ośrodka w Sarbiewie planowane jest od 1 lipca br., docelowo 

zostanie to uzgodnione z p. Szymczak, płaca brutto 1000 zł miesięcznie obejmowała będzie 

nadzór łącznie z pracami porządkowymi.  

 

Elżbieta Saliwon zapytała, czy będzie zatrudniony instruktor. 

 

Tomasz Marć wójt gminy odpowiedział, że nie będzie. 

 

Janusz Lessnau wnioskował o: 

 uzupełnienie śmietników na przystankach. 

 remont dojazdu do posesji p. Sprawki odcinek od drogi powiatowej, gdyż odcinek tej 

drogi jest w stanie krytycznym a jest on częścią drogi gminnej, która od lat nie była 

remontowana (wniosek zgłoszony wyłącznie na piśmie),  

 spowodowanie wycięcia zakrzaczeń przy drodze powiatowej w Górecku. 

 

Wojciech Basiński sołtys sołectwa Zwierzyn I - Sierosławice: 

 zapytał, co z kablem energetycznym, który wisi w Sierosławicach,  

 stwierdził, że w czasie opadów ul. Wojska Polskiego w Zwierzynie od skrzyżowania 

do poczty staje się nieprzejezdna, niedrożna kanalizacja, 

 zapytał, co słychać w sprawie tablic ogłoszeń, które wcześniej zgłaszał,  

 zapytał, czy w związku z zaplanowanym położeniem dywanika asfaltowego w 

Sierosławicach jest przewidziane zamontowanie progów zwalniających, szczególnie 

w okolicach domostw, 

 zapytał, czy przewidywana jest budowa ścieżki rowerowej połączonej z ciągiem 

pieszym wzdłuż drogi powiatowej Zwierzyn-Gardzko, gdyż zły stan drogi, brak 

pobocza stwarza zagrożenie ze strony pojazdów dla pieszych i rowerzystów, 

 zapytał, czy istnieje możliwość zamontowania tablic informujących o kontroli 

fotoradarowej przy wjazdach do miejscowości Zwierzyn od strony Drezdenka i 

Zwierzyna, co przyczyniłoby się do poprawy bezpieczeństwa (wniosek zgłoszony 

wyłącznie pisemnie). 

 

Andrzej Wiśniewski sekretarz gminy odpowiedział odnośnie kabla energetycznego 

informując, że wystąpili z pismem o przesunięcie linii (wzdłuż drogi 14 słupów), w celu jej 

odtworzenia. W sprawie tablic ogłoszeń poinformował, że są zamówione, wykonuje je p. 

Dworak. 
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Elżbieta Saliwon stwierdziła, że jeszcze nie otrzymała odpowiedzi odnośnie guadów. 

 

Tomasz Marć wójt gminy poinformował, że sprawa guadów zostanie zgłoszona do 

nadleśnictwa, żeby wyczulić straż leśną, być może „zapolują” na te osoby. Stwierdził, że jest 

to problem ogólnopolski, musiałyby być rejestrowane, wówczas skończyłaby się bezkarność. 

 

Eugeniusz Krzyżanowski radny Rady Powiatu Strzelecko-Drezdeneckiego stwierdził, że w 

sprawie drogi Zwierzyn - Gardzko nic nie może obiecać, gdyż w tym roku pilotują drogę 

Sławno-Sarbiewo, żeby zamknąć w końcu ten temat. Poradził, że Gmina jako partner z LGD 

może pozyskać środki na ten cel. 

 

Mirosław Gniewczyński przewodniczący RG zamknął punkt 8. 

 

9.  Wolne wnioski i informacje. 
 

Mirosław Gniewczyński przewodniczący RG: 

 poinformował, że następna sesja RG odbędzie się 26 sierpnia 2015r., 

 odczytał pismo Stanisława Grabskiego o rezygnacji z funkcji sołtysa sołectwa 

Zwierzyn II, 

 poinformował o donosie, jaki wpłynął do Rady Gminy Zwierzyn na radną Urszulę 

Kruszyna odnośnie złożonego oświadczenia majątkowego. 

 

Urszula Kruszyna poinformowała o złożeniu w dniu dzisiejszym korekty oświadczenia 

majątkowego. Dodała, że nie zataiła informacji, tylko się pomyliła przy składaniu 

oświadczenia. 

 

Andrzej Wiśniewski sekretarz gminy zapytał p. sołtys Sarbiewa, czy nie wiedzieli, że PZW 

będzie otwarte, i czy warto inwestować w plac zabaw. 

 

Elżbieta Saliwon sołtys Sarbiewa odpowiedziała, że plac zabaw jest dla nich potrzebny. 

 

Włodzimierz Nobis wypowiedział się na temat funkcjonowania stołówki w szkole, 

stwierdzając, że nie dopuszczalne ze względów sanitarnych jest raz używanie pomieszczenia, 

jako stołówki, a następnym razem, jako świetlica. Trzeba zaprowadzić w tej kwestii porządek. 

 

Mirosław Gniewczyński przewodniczący RG zamknął punkt 9. 

 

10. Zamknięcie IX zwyczajnej sesji Rady Gminy Zwierzyn. 

 

         Wobec wyczerpania tematów posiedzenia Przewodniczący Rady Gminy Zwierzyn 

Mirosław Gniewczyński o godzinie 16
25

 zamknął obrady IX zwyczajnej Sesji Rady Gminy 

Zwierzyn. 

 

 

     Protokółowała:                                                                 P r z e w o d n i c z y ł : 

Inspektor ds. obsługi RG                                           Przewodniczący  Rady Gminy Zwierzyn 

 

Marzena Kaczmarek                                                            Mirosław Gniewczyński 
 


